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Pro tokó lNr l / 03

z posiedzenia Komisji oswiafy, Kultury, zdrowia i opieki spolecznej
Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

z dnia 23 stycznia 2003 r.

Na posiedzeniu obecni byli czlonkowie Komisji wg listy obecnoÉci. Nieobecny radny

Andrzej Hatny usprawiedliwil sw4 nieobecnoSó u Przewodnicz4cej Komisji koniecznoSci4
jego udzialu jako Dyrektora ZOZ naposiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Zdrowotnej Rady

Powiatu w Jpdrzejowie, która odbywa sip w tym samym czasie. Ogólem wg listy obecnoSci

czlonków Komisji bior4cych udzial w posiedzeniu 7 na stan 8. Lista obecnoéci w zalqczeniu.
Zebranie otworzyla Przewodniczqca Komisji radna Janina Szreniawa i po powitaniu

zebranych przedstawila porz4dek posiedzenia (w zalqczeniu) informujqc jednoczeínie,2e na
jej rgce wplynglo pismo od Dyrekcji i grona pedagogicznego Szkoly Podstawowej nr 4 w

Jqdrzejowie dotyczqce problemu powolania na bazie tej Szkoly i Gimnazjum nr 2 (

mieszczqcych sig w jednym budynku ) Zespolu Placówek Oswiatowych. Poniewa2 Dyrektor

SP nr 4, Pani Rybiúska jest obecna i oczekuje na umoZliwienie jej przedstawienia problemu

wobec Komisji PrzewodniczqcaJ. Szreniawa zaproponowatra porz4dek posiedzenia zmienió w

ten sposób aby t4 sprawQ rozpoznaójako pierwsz4.
Obecni propozycjg tq przyjgli jednogloSnie. Poproszona o przedstawienie sprawy

Dyrektor Rybiúska wyjaénila co nastEpuje: Na kilka dni przed spotkaniem Naczelnik Maciej

KoSmider telefonicznie wystqpil do niej o zorgarizowanie spotkania Burmistrza z Rad4

Pedagogiczn4 i Rad4 Rodziców Szkoly Podstawowej nr 4. Spotkanie takie odbylo sig w dniu

20 stycznia br. Na tym spotkaniu Burmistrz przedstawil pomysl pol4czenia obu
wymienionych wyzej Szkól w Zespól Placówek Oéwiatowych ale w bardzo ogólnym zarysie.

W dyskusji zarówno nauczyciele jaki rodzice pytali o powody zmiani przewidywane skutki.

Burmistrz Leszek Kapcia nie potrafil udzielió konkretnych odpowiedzi zawlaszcza w

zakresie efektów ekonomicznych (skala i zakres oszczgdnoSci) i spolecznych (skala zwolnieó

z powodu likwidacji stanowisk pracy i jakich). PodkreSlió nale?y teL zdariem Pani Rybiúskiej
brak jest caloSciowej oceny skutków wychowawczo-pedagogicznych jakie zamietzone
zmiany mog4 spowodowaó wSród dzieci zwlaszcza mlodszych klas a taki punkt widzenia

nalely te| braó pod uwagg. Zdaniem Pani Dyrektor obecna struktura nie wymaga hadnych
zmian gdyl poczqwszy od projektu organizacyjnego przez caly rok tak jej placówka jak i

zapewne Gimnazjum ci4gle dzialajq w kierunku minimalizacji kosztów w granicach

mozliwoSci. RównieZ wspólpraca miEdzy tymi Placówkami i ich kierownictwem uklada siq

dobrze i nie ma problemów. Przyznaje, 2e na pocz4tku funkcjonowania Gimnazjum m 2 byly
pewne problemy ale to przeszloÉó. Na zakoúczenie zaapelowala do obecnych o rozwaZne

rozpatrzenie ich sprawy, gdyl dotyczy to nie tak nauczycieli jak dzieci na których sytuacji
edukacyjnej odbije sig podjgcie pochopnej i niewlaéciwej decyzji. Dodala róv,rnieL, 2e

osobiScie nie wyobra:Za sobie aby prawidlowo funkcjonowala placówka oSwiatowa której
podlegaloby okolo 1300 dzieci. Równie2 nie widzi mo2liwoÉci naturalnego odejécia
pracowników (na wczeéniejsze emerytury) ze wzglgdu na bardzo mlodq wiekiem i staZem
kadrg jaka w tej Szkole pracuje. Wystqpiq teL powa2ne problemy spoleczne w razie
koniecznoSci dokonywania zwolnieú.

W dyskusji nad wyst4pieniem Pani Dyrektor Rybiúskiej radny Adam Wójcik *yrazrl.
opinig, 2e z v,rystryienia jak i z dzisiejszej prasy na ten temat jasno wynika, 2e projekt zmian
nie jest wlaSciwie przygotowany pfzez Burmistrza i jego sluZby. Tego rodzaju projekt przed
przedstawieniem spoleczeístwu powinien byó perfekcyjnie przygotowany i omówiony na
posiedzeniu naszej Komisji. Wnioskuje o przekazanie sprawy do Burmistrza w celu
przedstawienia np. w ci4gu 2 tygodni na posiedzeniu Komisji koncepcji zmian
organizacyjnych wraz z uzasadnieniem i wykazaniem spodziewanych efektów szeroko
rozumianych. Nastgpnie radna Ewa Ptasznik wyrazila oburzenie sposobem zalatwienia tej



sprawy. Jest to powaZny blqd Burmistrza wyst4pienie z nieprzygotowanym projektem zmiart
organizacyjnych do htdzi, czymv,ryrzqdzil powazn4krzywdE,kadrze pedagogicznej
i rodzicom a zwtaszcza dzieciom. W tej chwili zdestabilizowana jest praca obydwu jednostek,

zupelnie niepotrzebnie, bo stworzenie ,,molocha" niczego dobrego nie przyniesie.
W czasie dyskusji na posiedzenie przybyly przedstawicielki zwiqzków zawodowych

nauczycieli SP nr 4 w osobach Elzbiety Bartosz i Teresy Treli, które w swoich wystqpieniach
poparly argumentacjE Dyrktor Rybiúskiej.

Na tym omawianie tej sprawy zakohczono i przystqpiono do realizacji porzqdku
obrad. I tak:

1. dokonano wyboru radnego Jana Ziqbiúskiego na stanowisko Wiceprzewodniczqcego
Komisji.

2. dokonano wyboru Adama Wójcika na stanowisko sekretarza Komisji.
3. omówiono projekt planu pracy komisji na 2003 rok i po uzupelnieniu o sprawy

zdrowia i opieki spolecznej na nastEpnym posiedzeniu poddany zostanie pod
glosowanie.

4. punkt ,,problematyka do plany pracy Rady Miejskiej" - przelohono na nastgpne
posiedzenie.

5. przedstawiono i przyjEto jednogloSnie informacjE o imprezach dla dzieci i mlodzie|y
w ramach akcji ,.Zima 2003".(informacja w zal4czeniu)

6. w sprawach róZnych Przewodniczqca J.Szreniawa poinformowala zebranych o
przebiegu spotkania w SP rtr 4 na którym byla obecna i potwierdzila w ogólnych
zarysach przebieg przedstawiony przez Dyr. Rybinsk4.
Ustalono nastgpne posiedzenie na 30.01 .2003 r.

Na tym protokól zakoiczono i podpisano.

Uwagi do treSci protokólu. lBtak / Wniesiono
protokólu akceptowane na posiedzeniu Komisji
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/ Janina Szreniawa

nastppuj4ce uzupelnienia i uwagi do treici
w '  dn iu. . . . . . . . . . . . . . . . . .  i  tak:

Protokólowal

Adam Wójcik
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Janina Szreniawa (


